
 
 

 

Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje Raad  
    
 
Datum: 07 maart 2017 
 
Indiener: PK, Ad Struijs 
 
Onderwerp:  Verzet in Gouderak tegen komst nieuwe containeroverslag groeit dat staat 
te lezen in het Algemeen Dagblad 
 
 

 
Het is jammer dat de commissievergadering Ruimte wegens een gebrek aan onderwerpen 
komt te vervallen en dus kan deze kwestie daar niet aan de orde worden gesteld.  
 
Ondernemers en bewoners van het Middelblok in Gouderak voelen niets voor de komst van 
een containeroverslag op het Sluiseiland bij Gouda. 
Zij wijzen erop dat de verkeerssituatie nu net is verbeterd en vrezen dat de containeroverslag 
die winst teniet zal doen. Ondernemers en bewoners hebben daarom een brief geschreven 
naar de provincie Zuid-Holland en de gemeenten Gouda, Krimpenerwaard en Krimpen aan 
den IJssel. 
 
Het project staat vermeld in het regionaal vervoersplan. Begin februari keerde een 
meerderheid van de Goudse gemeenteraad zich ook al tegen de containeroverslag. 
 
 
 
 
 
Vragen: 
 

1. Pro Krimperwaard vindt dat het college in de raadsvergadering van 7 maart ons 
hierover moet informeren, is dat mogelijk? 

2. Kan het college haar standpunt kenbaar maken? 
3. Kan het college aangeven wat de rol van de raad in deze kwestie is? 

 
 

 
 
 


